

書院第三十五屆水運會 25/9/2008 The 35th UC Swimming Gala



輔導長王香生教授頒發獎牌予水運會得獎健兒。
Professor Stephen H S Wong, Dean of Students, presented medals to winners.



書院邀請「香港韻律泳代表隊」八位成員到場表演。

Eight members from the "Hong Kong Synchronized Swimming Team" were invited to perform at the Swimming Gala.



院長馮國培教授冒雨頒發水運會全場總冠軍予恒生樓。

Professor Fung Kwok Pui, College Head, presented the trophy to the overall champion, Hang Seng Hall, amidst the rain.

聯合書院領袖訓練學會乘風航活動 27-28/9/2008

Adventure-Ship Programme by UC Leadership Training Society



四十二名聯合書院同學參加本年度乘風航活動。

42 UC students participated in the Adventure-Ship training programme.

同學參與乘風航海上歷奇訓練，建立自信和自尊。

Students built up their self-esteem and confidence through sea adventure and training activities.



大學本科入學資訊日 4/10/2008 Orientation Day for Undergraduate Admissions



逾八千位中六學生及家人參觀聯合書院各項設施。

About 8,000 secondary school students and their parents visited the College campus and facilities.

聯合書院學生於百萬大道向預科生介紹書院。

United College students promoted the College to secondary school students at University Mall.



院長馮國培教授親自到場支持，為工作人員打氣。

Professor Fung Kwok-pui, College Head, showed up to support United College students and staff working at the Orientation Day.